
 

 

 

     

 

Αθήνα, 09 Ιουνίου 2020 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

 

Προς:  τον Υπουργό Ναυτιλίας και Νησιωτικής Πολιτικής 

τον Υπουργό Εργασίας και Κοινωνικών Υποθέσεων 

 

Θέμα: «Θάνατος εργαζόμενου σε επισκευή πλοίου» 

Την Παρασκευή 5 Ιουνίου 2020, βρήκε τραγικό θάνατο εργαζόμενος σε εργασίες 

επισκευής από το συνεργείο του ΖΟΥΤΗ στο πλοίο «NODUS» σημαίας Λιβερίας 

στον Πειραιά. 

Σύμφωνα με καταγγελίες του Συνδικάτου Εργατοϋπαλλήλων Μετάλλου Αττικής και 

Εργαζομένων Ναυπηγοεπισκευαστικής Βιομηχανίας Ελλάδας και του Σωματείου 

Ναυπηγοξυλουργών, δεν είχε ληφθεί κανένα μέτρο υγιεινής και ασφάλειας, αφού, 

όπως όλα δείχνουν, οι εργασίες γίνονταν χωρίς καμία άδεια, χωρίς παρουσία 

τεχνικού Ασφαλείας και χωρίς καν την πρόνοια από πλευράς των υπευθύνων 

εταιρειών του έργου για τα βασικά μέτρα. 

Όπως αναφέρουν στην καταγγελία τους «Ο θάνατος του συναδέλφου οφειλόταν 

αποκλειστικά στο ότι δεν υπήρχε μετασχηματιστής που να μειώνει την τάση του 

ρεύματος, όπως προβλέπεται, και με το απλό σπάσιμο μιας λάμπας φωτισμού σε 

κλειστό, γεμάτο υγρασία χώρο έχουμε αυτά τα τραγικά αποτελέσματα» 

Κατόπιν όλων των παραπάνω και με δεδομένο πως δεν είναι η πρώτη φορά που έχει 

συμβεί παρόμοιο ατύχημα με θύμα άτυχο εργαζόμενο, 

Ερωτώνται οι κ.κ Υπουργοί:  

1. Ποιες νομοθετικές πρωτοβουλίες θα ληφθούν ώστε να μην έχουμε άλλα 

τέτοια ατυχήματα και να υποχρεωθούν οι εργοδότες να λαμβάνουν όλα τα 

απαραίτητα μέτρα ασφαλείας και προστασίας για τους εργαζομένους; 
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2. Ποια βήματα στήριξης του ναυπηγοεπισκευαστικού τομέα θα γίνουν ώστε 

τόσο οι εργαζόμενοι όσο και οι οικογένειές τους να πάψουν να ζουν μέσα 

στην ανασφάλεια; 

3. Σε ποιο στάδιο έρευνας βρίσκονται οι υποθέσεις εργατικών ατυχημάτων; 

4. Ποιες κινήσεις θα γίνουν ώστε να ενισχυθεί ο θεσμός των Μεικτών 

Επιτροπών Ελέγχου για τα μέτρα υγιεινής και ασφάλειας και να αναιρεθεί το 

πλαφόν των 5 ελέγχων τον μήνα που ορίζεται από το υπουργείο; 

 

Η ερωτώσα βουλευτής 

 

        Φωτεινή Μπακαδήμα 




